
Lokalråd Fladså – Midt i Naturen 

 

 

Bestyrelsesmøde- onsdag den 20. marts 2024 kl. 19:00 

 

Mogenstrup Menighedshus. 

 

Deltagere: Varnny, Ib, Susanne, Jørgen, Per, Søren, Christian, Anne. 

 

Afbud: Gert 

 

Dagsorden. 

 

1: Bestyrelsen konstituerer sig med næstformand og sekretær. 

Næstformand: Christian Villumsen 

Sekretær: Anne Haahr Petersen 

Søren Manniche stiller op og vælges som suppleant. 

 

2: Godkendelse af referat/godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 

 

3: Formanden siden sidst. 

Ja, så er vi i gang igen efter en veloverstået Generalforsamling. 

Referat og Regnskab burde være underskrevet og kopi skal sendes til Mette. 

Er det Per der sender? 

Trist at der ikke er flere fra vores område som møder op. Det kan gøre mig lidt bange for at Lokal-

råd Fladså vil lukke ned inden for nogle få år på grund af at det er umuligt at skaffe nye medlem-

mer. 

Jeg vil henstille til alle om at arbejde for at finde nye medlemmer til lokalrådet både i Ring, Lov, 

Blangslev, ja alle egne af vores område. 

Vi har behandlet en henvendelse fra Søren Manniche- formand for Grundejerforeningen Kirsebær-

haven ang. Renovationsvognene der har ødelagt afløbsdrænrene samt lavet skader på asfaltbe-

lægningen. Det lykkedes at få en hurtig dialog med Team affald men vi må konkludere at der ikke 

er megen hjælp at få til udbedring af skaderne. Grundejerforeningen er orienteret om Team affalds 

svar og sagen lukkes. 

Vi er inviteret til Dialogmøde hos Politiet onsdag den 24 april kl. 17:00-19:00 

PT er der tilmeldt Susanne, Ib og Jørgen. Er der andre der vil med? Sidste frist er 19 april. Giv mig 

besked, så tilmelder jeg samlet. 

Næstved kommunes pulje til Natur og Friluftsliv er åben. Ansøgningsfrist er 1 maj og der gives svar 

senest 10 juni. Mailen er videresendt il Bylaug i vores område samt Mogenstrup Grundejerforening 

og måske der kunne være andre der kunne tænkes være interesseret. 

Vi har også fået en invitation fra følgegruppen - På sporet af Sydvestsjællands natur- mødet afhol-

des i Dalmose. Jørgen har før deltaget som repræsentant for lokalrådet og MGF. Desværre falder 

det sammen med vores foredragsaften den 25 april så hvis ikke der er en der melder sig frivillig så 

må vi droppe deltagelse i år. 

Hammer Husflidsskole har qua Anette Borbjerg søgt kr. 5000,- til hjælp til nye vinduer i deres hus i 

Hammer. Udvalget stemte for med 2 mod 1 og Per overfører pengene til foreningen når han har 

modtaget dem. 
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Så kom der en invitation til Webredaktørmøde. Er det Per-Jørgen og Christian der deltager? 

Jeg vil her opfordre til at melde sig på til at hjælpe Per med nogle af de opgaver han varetager. Per 

tager en stor del af det daglige lokalrådsarbejde og det er ikke rimelig at han skal hænge på alle 

opgaverne. 

Jeg har rettet henvendelse til Michael Krogh om status på mødet om stier på Fladsågårdens jor-

der, men har ikke modtaget svar. 

Måske bør vi oprette en profil på Instagram, jeg har erfaret at det er der de unge færdes og skal vi 

nå dem må vi være der hvor de er. 

 

Jørgen laver en Instagramprofil til Lokalrådet. 

En snak om hvordan vi kan rekruttere nye yngre medlemmer. 

 

4: Kassereren siden sidst. 

Konti gennemgås og stemmer. 

Christian foreslår: Kan vi sætte et beløb af til at boote vores v facebook/Instagram? 

 

5: Nye infoskærme- køb- drift- finansiering? 

Per orienterer. Vi har aktuelt kun skærm i Brugsen. Vi har endnu ikke fået svar på, om vi kan få en 

skærm i hallen. 

 

6: Status på foredrag 25-4 

Der er indtil videre 35 betalende.  

Kan vi annoncere bredere? Vi opdaterer (Per) opslagene. Evt. kan vi høre om vi må annoncere på 

bibliotekets opslagstavle. 

 

7: Ny folder til tilflyttere. 

Per har lavet et udkast, som vi alle går hjem og læser og kommer med forslag til mere info, æn-

dringer mm. 

 

8: Bogskab- opsætning- præsentation? 

Jørgen hører Brugsen om det er muligt at sætte det skabet op på søndag.  

Vi skal lave et lille indvielsesarrangement, 

 

9: Fladsåtrold. 

Christian arbejder videre med det. 

 

10: Stier i nyt naturområde-orientering. 

Intet nyt. 

 

 

11 Mødedatoer frem til juli. 

17.04.24, 12.06.24.13.08.24. 

 

 

12. Eventuelt. 

På fremtidige møder skal vi drøfte hvordan vi rekrutterer kommende formand og kasserer. 

I forhold til lokalrådets opgaver, kunne vi tænke i at lave grupper, der hver især står for forskellige 

aktiviteter/kontakter. Dette for at fordele opgaverne i lokalrådet mere ligeligt. 
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Søren orienterer om lokalt ønske om et lukket hundelufteområde.  

Varnny kontakter Politiet (Mette) vedr. parkering på Bøgesøvej i forbindelse med de nye boliger på 

kroen, da vi har fået henvendelser om, at det skaber problemer. 

 

Referat Anne Haahr Petersen 

 

 

 

 

 


